
Program investicij
mestnega pomena

LJUBLJANSKI urbanistični
zavod je pred časom izdelal
program nekaterih investicij
mestnega pomena, o njih je
zatem razpravljal ljubljanski
mestni svet in izbral pet ob-
jektov, ki jih bo gradilo me-
sto v bližnji prihodnosti.
Mesto bo dalo prednost na-
slednjim objektom: podvozu
v smeri Drenikova—Samova
ulica, podvozu na Kajuhovi
cesti v industrijski coni
Most, podhodu za pešce na
Ajdovščini, rekonstrukciji

Ljubljanskega gradu in grad-
nji pokritega kopališča v
Ljubljani.

Načrti za omenjene objekte
so že v delu. Po oceni bo po-
trebno za zgraditev predlaga-
nih objektov najmanj 4 mi-
lijarde starih dinarjev. Denar
naj bi zbrali iz različnih vi-
rov, in sicer iz dela prispev-
kov občanov in delovnih or-
ganizacij za uporabo mestne-
ga zemljišča, ki ga bodo ljub-
Ijanske občine sporazumno
združevale, ter iz sredstev ob-

činskega in republiškega cest-
nega sklada. Vsekakor pa na-
merava ljubljanski mestni
svet zagotoviti sodelovanje
železnice in komunalnih de-
lovnih organizacij.

Podvoz pod gorenjsko pro-
go v smeri Drenikova—Samo-
va ulica je že leta želja mno-
gih občanov, saj pomeni pre-
hod čez progo zelo resno ovi-
ro cestnemu prometu, ki je
na teh dveh ulicah vsak dan
večji. Podvoz bo del razbre-
menilnega cestnega omrežja
in bo zmanjšal tovorni bla-
govni promet skozi Ljublja-
no. Vrednost te investicije
znaša več kot 1.500 milijonov
S-din.

Podvoz na Kajuhovi cesti
bo stal okoli 800 milijonov
S-din in bo omogočil zvezo
med Šmartinsko in Zaloško
cesto ter dovoz v industrij-
sko cono Most ter do tovor-
nega kolodvora. Z zgraditvijo
podhoda na Ajdovščini bo
razbremenjeno križišče, hkra-
ti pa bo dograjen tudi kolek-
tor med Slavijo in Kozolcem.
Podhod bodo smiselno pove-
zali z nadaljevanjem del na
ploščadi Borisa Kraigherjain
s predvideno graditvijo nove-
ga mestnega središča med Ti-
tovo cesto, Miklošičevo, Dal-
matinovo in Copovo ulico.

Pokriti bazen je že davna
tiha želja mnogih Ljubljan-
čanov. Vse kaže, da bomo
dočakali njegovo rojstvo, za
pokrito zimsko kopališče bo
mesto namenilo 1.500 milijo-
nov S-din. Lokacija za kopa-
lišče še ni določena. Bazen
bo namenjen pouku plava-
nja, rekreaciji odraslih in
otrok, športnim treningomin
tekmovanjem, imel bo tudi
več sedežev za gledalce.

Rekonstrukcija Gradu je
naloga, ki se stalno pojavlja
pred mestnim svetom, zato
je investicijski program za
rekonstrukcijo Gradu razde-
ljen v več etap. Med prva
dela sodi cesta na Grad, po
kateri bodo lahko vozila več-
ja vozila in bo napravila
Grad dostopnejši ter omogo-
čila kasnejša dela pri obnovi
Gradu. Vrednost te investi-
cije bo znašala okoli 150 mi-
lijonov S-din.

Dosti nalog še čaka Ijub-
ljanske občine in mesto od
ureditve novih obvoznih cest,
podhodov na vpadnicah, oze-
lenitve in osvetlitve mesta,
nove avtobusne postaje do
popravila in novih kulturnih
hiš. Mnoge od teh nalog se
bodo pomaknile za leto 1970,
saj celo za naloge, ki jim je
dal mestni svet prednost, ni
dovolj denarja.

Skupno reševanje nalog, .ki
jih je sprejelo mesto, pomeni
nov korak čez meje posamez-
nih Ijubljanskih občin in no-
vo upanje občanov, da bo
mestu uspelo ustvariti naloge
v treh do štirih letih.


